

ITM Argeș, avertisment pentru angajatori! Amenzi de până la 8.000 de lei pentru cei care nu respectă legea

By Ana Maria Tomescu - 29/06/2026



Începând cu 1 iulie 2026, salariul de bază minim brut pe țară garantat în plată va crește la 4.325 de lei.

Inspectoratul Teritorial de Muncă (ITM) Argeș anunță că noul salariu minim se aplică pentru un program normal de lucru de 166,667 ore pe lună, ceea ce înseamnă un tarif de 25,949 lei pe oră. Față de nivelul actual, de 4.050 de lei, majorarea este de 275 de lei brut.

Creșterea salariului minim aduce însă și obligații pentru angajatori. Potrivit legislației privind Registrul general de evidență a salariaților (REGES-ONLINE), modificările salariale trebuie transmise în sistem în termen de maximum 20 de zile lucrătoare de la data producerii acestora.

Inspectorii de muncă atrag atenția că nerespectarea acestui termen constituie contravenție și se sancționează cu amenzi cuprinse între 5.000 și 8.000 de lei.

De asemenea, angajatorii care nu acordă cel puțin salariul minim prevăzut de lege sau de contractul colectiv de muncă aplicabil riscă sancțiuni cuprinse între 3.000 și 5.000 de lei pentru fiecare salariat pentru care este constatată abaterea.

Reprezentanții ITM Argeș le recomandă angajatorilor să opereze din timp modificările necesare pentru a evita sancțiunile și pentru a respecta noile prevederi legale care intră în vigoare la începutul lunii iulie.

Foto (descriptiv) Știri Suceava Online

Citiți, de asemenea, pe anchetaonline.ro:

<https://anchetaonline.ro/bacalaureat-2026-subiecte-limba-romana-structurate-327532/>

Original article:

<https://anchetaonline.ro/arges-avertisment-angajatori-amenzi-pana-8-000-care-respecta-legea-327549/>